
 
 
 
Pytania była  
------------------------- 
(Radna Bernadeta Żytkiewicz zapytała, czy jest taka możliwość, aby 
przedszkole było otwarte przynajmniej dwa tygodnie w sierpniu, bo jest taka 
sytuacja, że niektórzy rodzice muszą iść na urlopy w lipcu, bo wtedy jest 
przestój w ich zakładach pracy a w sierpniu nie będą mieli co zrobić z dziećmi, 
bo Przedszkole jest w sierpniu nieczynne.) 


